***Please do not respond to this email. You should contact the organisers of the conference as listed in the announcement***
The Belgian Platform on Population and Development kindly invites you to participate in the international conference ‘Population Ageing. Towards an Improvement of the Quality of Life?’ on March 1st, 2007
The subject of the conference is directly linked to the annual theme of the 40th session of the Commission on Population and Development (CPD) of the United Nations. In 2007 the subject is: “The changing age structures of populations and their implications for development” ? in other words, ‘population ageing’’.


The programme of the conference and the registration forms are available at http://www.iussp.org/Announcements/9calls.php 

There are in total 13 international speakers. The purpose of the conference is to put the issue of ‘population ageing’ (and the socio-economic problems associated with it) into a broad international perspective. Indeed, ‘population ageing’ is not a ‘European’ issue, but a ‘global’ issue.
Presentations will be made in English, French, and Dutch. Simultaneous translation will be available in all three languages.
The presentations will be followed with discussions from the floor and with panel discussions. The panel members will be a mixture of parliamentarians, academics, representatives of ngo’s, and high-level civil servants. All panel members have a keen interest in the subject of population ageing, its socio-economic consequences and its importance in the broader perspective of international development cooperation. 
The conference is organised under the auspices of the Directorate-General for Development Cooperation (DGDC), the Institute of Tropical Medicine (ITG) in Antwerp, and the Study Centre of the Flemish Government (SVR).
The venue of the conference is indicated on the registration form. For those of you who come from outside Brussels, please note that the Hendrik Consciencegebouw is at 10 minutes walking from the North Station (and close to the Place Rogier).
Important! The participation at the conference is free. The only requirement to participate is to fill out the registration form and return it before 17 February to the organisers conference@sensoa.be . A timely registration will guarantee an invitation to a free lunch (a cold buffet) and to the reception at the end of the conference. 
With kind regards, and hoping to meeting you in great numbers on March 1st, 2007. 

On behalf of the organising committee,
Ronald Schoenmaeckers
Member of the Belgian Platform ‘Population and Development’,
Scientific Director/ Coordinator SVR (Research Centre of the Flemish Government)

La Plate-forme belge pour la Population et le Développement a le plaisir de vous inviter à la conférence internationale ‘Population Ageing. Towards an Improvement of the Quality of Life?’ qui aural lieu le 1er Mars 2007.

Le sujet de la conférence entre dans le cadre du sujet annuel de la 40ième session de la Commission Population et Développement (CPD) des Nations Unies. En 2007 le sujet est : “The changing age structures of populations and their implications for development” ? en d’autres termes : le vieillissement de la population.
Vous trouverez le programme de la conférence et les formulaires d'inscriptions au lien suivant http://www.iussp.org/Announcements/9calls.php 

Il y a au total 13 orateurs internationaux. Le but de la conférence est de mettre la question du ‘vieillissement de la population’ (et les problèmes socio-économiques qui y sont liés) dans une large perspective internationale. En effet, ‘le vieillissement de la population’ n’est pas un problème ‘européen’, mais un problème ‘mondial’.

Il y aura des présentations en anglais, en français, et en néerlandais. Une traduction simultanée sera disponible dans les trois langues.
Les présentations seront suivies de discussions de l’assemblée et d’une table ronde. Les membres de la table ronde seront un mélange de parlementaires, d’universitaires, de représentants des ONG, et de fonctionnaires placés à un haut niveau. Tous les membres de la table ronde ont un vif intérêt dans le sujet du vieillissement de la population, ses conséquences socio-économiques et son importance dans la perspective plus large de la coopération au développement internationale. 
La conférence est organisée sous les auspices de la Direction générale de la Coopération au Développement (DGCD), l’Institut de Médecine Tropicale (IMT) à Anvers, et le Centre d’Etude du Gouvernement flamand (SVR).


L’endroit où la conférence aura lieu est indiqué sur le formulaire d’inscription. Pour ceux qui viennent de l’extérieur de Bruxelles, notez que le bâtiment Hendrik Conscience est situé à 10 minutes à pied de la gare du nord (et proche de la place Rogier).
Important ! La participation à la conférence est gratuite. La seule condition pour participer est de remplir le formulaire d’inscription et de le renvoyer aux organisateurs conference@sensoa.be avant le 17 février. Une inscription opportune garantira une invitation au déjeuner (un buffet froid) et à la réception après la conférence. 
Avec nos meilleures salutations, et en espérant vous rencontrer en grand nombre le 1 mars 2007.

Au nom du comité organisateur,
Ronald Schoenmaeckers
Membre de la Plate-forme belge pour la Population et le Développement
Directeur/Coordinateur Scientifique SVR (Centre d’Etude du Gouvernement flamand),

***Merci de ne pas répondre à ce message. Vous pouvez contacter les organisateurs de la conférence aux adresses indiquées dans le message***
 

